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متن پرسش

سلام آقای طاهر زاده اولا ببخشید که من به اندازه سایر کاربران مودب نیستم اما سوال اینکه عنایت

دارید شما با این مکتبتون جوونا را از دین زده کردید و پدر ما رو در اوردید چرا مثلا محرم تموم نشده

صفر آغاز میشه صفر تموم نشده بیست روز عزای فاطمی اغاز میشه و دائم عزا و سیاه چرا انفد شماها

چهره اسلامو زشت میکنید من قربون حضرت سید الشهدا برم خاک پای دختر رسول خدا هستم و

کمترم اما سیدالشهدا و اهل بیتشون اگه مجموعا یک ماه زجر کشیدن در عوض تا ابد سرور عالمند

حضرت صدیقه اگه یک بار کتک خوردن و بی حرمتی بشون شده تا ابد فرمانرواند و همینطور آینده

بشریت هم که مربوط به مکتب اونهاست من نمیگم اونها رو از یاد ببریم بلکه باید برای اونها

بزرگداشت گرفت و مکتب رو معرفی کرد نه هی جمع بشید و یه در به پهلو خوردنو با آب و تاب بیان

کنید و هی بعد از هزار و اندی سال اشک بریزید اگه اهل بیت بعد از وافعه کربلا انقد عزاداری میکردن

به خاطر نزدیکی زمان واقعه بوده و این کارا بعد از هزاران سال معنا نداره خلاصه من خسته شدم از

این مکتب دائم العزا و نه دائم الفکر حسین بیش از آب تشنه لبیک بود افسوس که به جای حرفهایش

زخم هایش را نشان دادند و بزرگترین دردش را بی آبی نمایاندند دکتر شریعتی

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: اخوی! عوضی گرفتی، من از اونا نیستم که میگی، و در کتابهای بنده هم

اینطور که میگی چیزی گیر نمیاری، با کس دیگه دعوات شده چرا یقهی ما رو گرفتی؟ اتفاقاً من با تو

همعقیده هستم و نوکر امثال تو هستم که به قول خودت خاک پای دختر

رسولاالله«صلواةااللهعلیهوآله» هستی، و زندگی را عزاخونه نکردی. یقهی ما رو ول کن! موفق باشید


